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Protokoll styrelsemöte Västerbottens orienteringsförbund den 25 april 2023 
19.30-20.55 

Plats: via Zoom 

Deltagare: Mats Klingvall, Elisabeth Fries, Jonas Fridman, Stina Abramsson, 
Janis Brokers 

 

Ärende Beslut/Anmärkning 

1. Mötets öppnande. Ordförande Mats Klingvall öppnade mötet 

2. Fastställande av dagordning. Dagordningen fastställdes 

3. Val av ordförande och 

sekreterare för mötet. 

Mötet beslutar att välja Mats Klingvall till mötesordförande 

Mötet beslutar att välja Jonas Fridman till mötessekreterare 

4. Val av justeringsperson Mötet beslutar: Att välja Janis Brokers 

5. Rapport från ordförandemöte 

för de fem nordligaste 

distrikten 

Mats rapporterade: 

Mötet hölls fredagen den 19/5 i samband med 10-Mila och i en 

mycket god anda. Total enighet om att det var bra att 

förbundet dragit tillbaka organisations-utredningen. SOFT-

styrelsen redo att lägga om kurs. Informationsinhämtning skall 

göras för att ta reda på vilket stöd distrikten behöver för att de 

ska kunna närma sig ”Kompassrikting 2030”. Situationen i våra 

fem distrikt presenterades och vi var eniga om att ett utökat 

samarbete är värdefullt. Centralt stöd kan vara positivt gällande 

främst utbildning, där vi i första hand vill ha större flexibilitet 

från SOFT gällande deltagarantal, men också former (nätet/på 

plats). Mats och Jonas tar fram ett förslag till hybridmöte i 

Umeå för Västerbottens klubbar i september. 

6. Synpunkter från gruppen för 

VOF/NOF-samarbete gällande 

styrelsens budget. 

Mats kontaktar Jörgen om att VOF/NOF-gruppens förslag 

fastslås. 

 

7. Rapport från den gångna 

helgens tävlingar: 

Swedish League och 10-MILA. 

Funktionärsperspektiv (Jonas 10-MILA): Mycket trevligt att vara 

funktionär i tävlingsadmin. Glad och trevlig stämning. Minimalt 

med strul! 

Deltagarperspektiv (Elisabeth, Janis, Stina): Mycket trevligt, bra 

banor, inte så lätta. Stina upplevde ”gamla minnen” som 

tidigare vinnare! Fest hela vägen! 

VOF-perspektiv: Såväl Swedish League som 10-MILA bra 

arrangemang. Några fadäser dock. Fantastisk känsla med så bra 

representation av Västerbottensklubbar med bra prestationer! 

http://www.orientering.se/Distrikt/VasterbottensOrienteringsforbund/
https://www.orientering.se/utova-och-folj/om-soft/strategi/
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8. SOFTS enkät gällande framtida 

tävlingsprogram för 

värdetävlingar 

Enkät från SOFT. Strävan efter att minska antalet 

värdetävlingar. Mats svarar på enkäten för VOF´s räkning. 

9. Jubileumstävlingen 21/6 

(uppskjutet till 16/8) 

100-årsjubileum sedan första DM:et arrangerades. Start i 

Täfteå, 4 kontroller och 4 klasser: 4, 3, 2, 1 kontroll. Håkan E 

lägger ut på Eventor. 

10.  O-Gala/Natt-DM Natt-DM/O-gala i Vännäsby 21/10.  

Start 13.00. Natt-DM + Ö-banor och Par-klass (HD14 

svårighetsgrad HD12) med gemensam start 16.45 (Solnedgång 

17.03). O-gala i matsalen på Vännäsby skola. Catering. Middag i 

matsalen efter Natt-DM 19.45. Ombyte i gymnastiksalen. 

Vännäs OK bokar lokaler och arrangerar Natt-DM. 

Ungdomskommittén ombeds arrangera positiva aktiviteter för 

ungdomar samt att ragga ledare för att stödja aktiviteterna.  

11. Mötesordning för det 

kommande året 

Styrelsemöten 

2/9, 12/10, 9/1 2024, 6/2 2024 

O-Gala (och natt-DM, Vännäs OK) 

21/10 Start 16.45 för Natt-DM 

Årsmöte 2024 

24/2 2024 

12. Ny Ocad-version till Anders 

Fries för kartkontroll 

Kostnad: Totalt 5 810:- Fördelning: 1 900:- vardera för VOF, 

Umeå OK och 2 010:- för Anders personligen. 

Beslut: Mats meddelar Anders och Umeå OK (Tjelvar) och 

meddelar att VOF-andelen är OK. 

13. Spårbidrag VOF-cup Smalspåret 7/1: 1 000:-, Robertsfors 4/2: 2 000:- 

Umeå OK 4/3: 2 000:-, Vännäs OK 8/3: 1 000:- 

Till kommande år ska det framgå till arrangörer att spårbidrag 

utgår vid arrangemang av VOF-cuptävling. Om Pär Norén i sitt 

jobb dragit huvuddelen av spåren 1000:-, annars 2000:- (om 

inte VOF höjer beloppet till 2024). 

14. Nästa möte Lördag 2/9 hemma hos Mats i samband med Sprint-DM (mellan 

Sprint och Stafett, tid meddelas senare). 

15. Mötets avslutande. Mötesordförande Mats Klingvall avslutade mötet. 

 
     

 
Sekreterare Jonas Fridman    Mötesordförande Mats Klingvall 
 
 
 
  
Janis Brokers 
Av mötet vald justerare 
 


